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1. Mötets öppnande. 
 
Ordförande öppnade styrelsemötet och hälsade ledamöterna välkomna till dagens 
digitala videomöte. 

 

2. Dagordning. 
 

Dagordningen genomgicks och godkändes med tillägg att stöldskyddsmöte tas upp 
under övrigt.  

 

3. Föregående protokoll. 
 
Föregående protokoll (2021/4) godkändes och lades till handlingarna. 

Dagens protokoll justeras enligt huvudrutin av ordförande och vice sekreterare. 

  

4.  Ekonomi. 

Följer plan. Första hälften av avgiften till SBU betald. Hela medlemsavgiften för 2021 
har inkommit. 

 

5.  Hemsidan. 



Artiklar avseende bottenfärger och stölder upplagda på hemsidan. Den nya 
utredningen, gjord av Västkustens Båtförbund och Kryssarklubben tonar ner den 
negativa inverkan koppar har på vattenmiljön.  

Kryssarklubben och SBU är något oense om hur utredningen skall hanteras.. 

 

6. Enkäten om klubbars och medlemmars kostnader.  

Enkäten ett misslyckande beroende på underskattning av svårigheterna att uppnå en 
gemensam begreppsapparat. Ambitionen att göra en enkel förfrågan uppnåddes inte. 
Uppgifterna är väsentliga för att belysa båtklubbarnas situation när fastighetsägaren 
vill förändra arrendet och tillfoga olika typer av underhållsskyldigheter.  

En ny frågeomgång, möjligen kompletterat med fysiskt besök, kan krävas.  

  

7. Ordförandekonferensen SBU 24/4.  

 Vid ordförandekonferensen redovisades de intervjuer som SBU gjort med respektive 
förbund, i SkBf:s fall var det skattmästaren Lasse Karlsson som var intervjuare. Då 
redovisningen gjordes med hur många som svarat på de olika utan hänsyn till 
röstetal så framgår inte t.ex. SMBF:s vikt i förhållande till övriga båtförbund. 

Övriga frågor som behandlades vid konferensen: 

Båtriksdagen, det högsta beslutande organet, behandlar uteslutande formalia, inte 
verksamheten. 
Förbunden styr via unionen, egen verksamhet saknas därigenom. 
Samarbetet och kontakten mellan Unionen och förbunden skall förbättras via faddrar. 
För SkBfs del är det nya unionsstyrelseledamoten från Småland som är fadder. 

 

Ett motionssamarbete mellan Blekinges, Smålands, Östergötlands och Skånes 
Båtförbund har påbörjats med att fyra gemensamma motioner har lämnats in. 

  

8.  Kommittérapporter.  

Barn & Ungdom. 

En träff med Sjövärnskåren har genomförts. 
Man enades om en tvådagars teoriutbildning med båtvana deltagare. Dessa skall, i 
sin tur, hålla i lokala ledarutbildningar. Ett utbildningssteg 2 med praktik diskuterades 
också. Utbildningen genomförs i oktober med sex deltagare från Skillinge och 
Limhamns SegelSällskap. 

Hamn & sjösäkerhet. 

Möjligheter att arrangera en visning av placering av planerade danska vindkraftparker 
i Köpenhamnsområdet, främst Nordre flint, diskuterades. Nordre Flint kommer att 
ligga alldeles inpå riksgränsen, närmare Malmö än Köpenhamn och utgöra 
horisonten för Malmö. 
Borstahusfyren anses av Sjöfartsverket inte vara en del av farleden genom Öresund 
och överlåter skötsel och underhåll av denna till fiskare och klubb om de önskar ha 
den kvar. 



BAS och IT. 

BAS 3.0 har förhandsvisats. Nytt är bl a att vägledning i stegform tillförts i bilderna för 
att underlätta ifyllandet av uppgifter. Ett steg på vägen mot självinstruerande system. 

Miljö. 

Ingen rapport då SBU har digital miljökonferens samtidigt med detta styrelsemöte. 

Juridik. 

Hamnarrenden. 

Arrendet av hamnen i Klagshamn är aktuellt. Politiker från Malmö kommun inbjudna 
till möte men dök ej upp. Arrendehöjning med 900 tkr + moms aviserat (OBS! moms 
på arrendet). Därtill läggs, med kommunen delade, kostnader för muddring av 
inseglingsränna samt kostnader för underhåll och avskrivningar. 

Arrendediskussioner har också tagits upp med bl a Lagunen och Lotskajen i 
Limhamn.  

      

9. Inkomna och avsända skrivelser. 

En intresseförfrågan angående möte om stölder till alla klubbar. 

 

10.  Övriga frågor. 

Mötet om stölder planerat till september -21. 

Peter efterlyser en åtgärdslista för att ha koll på verksamheten. 

 

11. Kommande mötesdagar 2021. 

Nästa möte 26/8, 30/9, 28/10, 3/12 med julbord. 

 

12. Mötet avslutas. 

Ordförande tackade deltagarna för visat intresse och avslutade styrelsemötet. 

 

Sekreterare  Ordförande  Justeras 

 

 

Björn Skarin Kjell Holst  Lisbet Nilsson  


